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Komisia sociálna a bytová 

 

 

 

Zápisnica 

Komisia sociálna a bytová 
 

Dátum konania: 29.11.2022 

 

Prítomní/é: Viera Némethová, Libuša Nicholson, Gabriela Fulová, Adam Sárlos, Zdenko Pék 

 

Ospravedlnení/é: Ladislav Točka 

 

Hostia: Ľubica Orságová, Viktor Baumann, Andrea Garanová, Juraj Monsberger                 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 

2. Informácia o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti Bratislava-Petržalka 

rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu. 

3. Návrh VZN MČ Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2012 o určení 

výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti MŠ Bratislava-Petržalka v znení 

VZN č. 4/2013, č. 3/2015, č. 4/2019, č. 7/2019, č. 15/2019, č. 18/2019, č. 4/2021 a č. 

2/2022 

4. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte bývalej materskej školy Fedinova 7, 

Bratislava - Petržalka, ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

5. Informácia pre miestne zastupiteľstvo o vykonaných rozpočtových opatreniach v treťom 

štvrťroku 2022. 

6. Rôzne. 

 

K bodu 1:  

Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 

Zasadnutie Komisie sociálnej a bytovej (ďalej aj ako „Komisia“) otvorila predsedníčka komisie 

pani Némethová,  ktorá  privítala členov Komisie a hostí. Zasadnutie Komisie sa konalo na 

základe  programu, ktorý komisia v úvode upravila tak, že bod 5. sa zaradil za bod 2. Ďalšie 

body sa prejednávali v poradí ako boli uvedené v pozvánke. 

 

Hlasovanie: 

prítomní/é: 5,  Viera Némethová, Libuša Nicholson, Gabriela Fulová, Adam Sárlos, Zdenko 

Pék,  

za: 5   Viera Némethová, Libuša Nicholson, Gabriela Fulová, Adam Sárlos, Zdenko 

Pék,  

proti:  0 

zdržal/a sa: 0 
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K bodu 2: 

Informácia o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti Bratislava-Petržalka 

rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu. 

Materiál uviedla Ľubica Orságová, finančné oddelenie 

 

Diskusia:  

p. Sárlos:  v časti 4.1.1, túto časť procesuje investičný referát? – odpoveď od p. Orságovej:  áno 

ale nie celé, časť aj RTČ. 

p. Sárlos: na 5.3.1. je 700 tis. úspora, z čoho je?– odpoveď od p. Orságovej: je to za bazény. 

P. Sárlos: z čoho je úspora v 6.4.2.– odpoveď od p. Orságovej: je to na ŠH Pankúchova.  

p. Némethová: v prípade, že sa zateplenie DKZH sa nebude realizovať ani v 2023, presunú sa 

potom prostriedky späť do rezervného fondu? - odpoveď od p. Orságovej: Do rezervného fondu 

sa v takom prípade vráti 1mil 900 tis.€  

P. Sárlos: bude sa predkladať návrh rozpočtu na 2023? – odpoveď od p. Orságovej: návrh bol 

zverejnený 28.11.2022, lehoty na zverejnenie MČ dodržala, p. Orságová uviedla, že si myslí, že 

sa rozpočet na rok 2023 bude predkladať na rokovanie MiZ.  

 

Uznesenie: 

Komisia sociálna a bytová odporúča zobrať na vedomie Informáciu o čerpaní kapitálových 

výdavkov rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu a splnomocniť starostu v termíne do 

31.12.2022 na vykonanie rozpočtového opatrenia, ktorým bude znížený prevod finančných 

prostriedkov z rezervného fondu a zároveň znížené kapitálové výdavky rozpočtované z rezervného 

fondu 

 

Hlasovanie: 

prítomní/é: 5,  Viera Némethová, Libuša Nicholson, Gabriela Fulová, Adam Sárlos, Zdenko 

Pék,  

za: 5   Viera Némethová, Libuša Nicholson, Gabriela Fulová, Adam Sárlos, Zdenko 

Pék,  

proti:  0 

zdržal/a sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 3: 

Informácia pre miestne zastupiteľstvo o vykonaných rozpočtových opatreniach v treťom 

štvrťroku 2022. (Informačný materiál) 

Materiál uviedla Ľubica Orságová, finančné oddelenie  

 

Diskusia: p. Némethová uviedla, že bolo zaujímavé vidieť na čo všetko boli použité poslanecké 

priority – odpoveď od p. Orságovej: v tomto roku bolo použitých mimoriadne veľa na 

poslanecké priority.  

 

Uznesenie: 

Komisia sociálna a bytová berie na vedomie odprezentovaný informačný materiál Informácia 

pre miestne zastupiteľstvo o vykonaných rozpočtových opatreniach v treťom štvrťroku 2022. 
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Hlasovanie: 

prítomní/é: 5,  Viera Némethová, Libuša Nicholson, Gabriela Fulová, Adam Sárlos, Zdenko 

Pék,  

za: 5   Viera Némethová, Libuša Nicholson, Gabriela Fulová, Adam Sárlos, Zdenko 

Pék,  

proti:  0 

zdržal/a sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 4: 

Návrh VZN MČ Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2012 o určení 

výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti MŠ Bratislava-Petržalka v znení VZN č. 4/2013, 

č. 3/2015, č. 4/2019, č. 7/2019, č. 15/2019, č. 18/2019, č. 4/2021 a č. 2/2022 

Materiál uviedla Andrea Garanová, Juraj Monsberger, oddelenie školstva 

 

Diskusia:  

p. Sárlos: navýšenie sumy sa týka iba časti nákladov na potraviny, alebo aj réžie? – odpoveď od 

p. Garanovej:  dotýka sa navýšenia iba nákladov na potraviny.  

P. Némethová: zostávame aj po tejto zmene medzi najlacnejšími MČ? – odpoveď od p. 

Garanovej: MČ zostáva stále medzi najlacnejšími, čo sa týka stravy. Sme zapojený v projekte 

Zdravej školy a na niektorých MŠ sa varia aj diétne stravy. Navýšenie cien potravín nás vedie 

k tomu, že MČ bude musieť spraviť v blízkej dobe nové VO na dodávateľa, nakoľko sa za 

obstarané ceny už nebude reálne ďalej nakupovať potraviny.  

P. Némethová: je možné udržať diétne stravovanie na úrovni ako je uvedené v materiály? – 

odpoveď od p. Garanovej: dlhodobo MČ na diétne stravovanie dopláca. Suma za diétnu stravu je 

určená Ministerstvom školstva, MČ to musí dodržať. Mení sa aj jednotka pre stravníkov mimo 

škôl – sú zaradení v kategórii „iné fyzické osoby“, pásmo B.  

P. Pék: ako sa rieši, ak je dieťa v škole, má diétne stravovanie, ale škola mu nedodáva stravu? – 

odpoveď od p. Garanovej: stravu nosia rodičia, výdaj stravy sa zabezpečuje cez jedáleň. Ak sú to 

deti, ktoré sú školopovinné a v zápisnom lístku je uvedená potreba diétnej stravy, smeruje ich 

oddelenie školstva do škôl, kde má MČ zabezpečené diétne stravovanie.  

p. Némethová: účinnosť VZN a zavedenia do praxe je od 1.1.2023, je to reálne vzhľadom 

k prázdninám a voľnu?  – odpoveď od p. Garanovej: vieme za MČ zabezpečiť účinnosť, aj 

zavedenie do praxe od 1.1.2023. 

 

Uznesenie: 

Komisia sociálna a bytová odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-

Petržalka schváliť Návrh VZN MČ Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 

1/2012 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti MŠ Bratislava-Petržalka v znení VZN č. 

4/2013, č. 3/2015, č. 4/2019, č. 7/2019, č. 15/2019, č. 18/2019, č. 4/2021 a č. 2/2022 

 

Hlasovanie: 

prítomní/é: 5,  Viera Némethová, Libuša Nicholson, Gabriela Fulová, Adam Sárlos, Zdenko 

Pék,  

za: 5   Viera Némethová, Libuša Nicholson, Gabriela Fulová, Adam Sárlos, Zdenko 

Pék,  

proti:  0 

zdržal/a sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 5: 

Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte bývalej materskej školy Fedinova 7, 

Bratislava - Petržalka, ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

Materiál uviedol Viktor Baumann, Referát správy miestneho majetku 

 

Diskusia:  

P. Némethová: keby sa tá doba skrátila iba do 31.3.2023 zostali by deti z MŠ bez stravy? – 

odpoveď od p. Baumann: áno a výhoda predĺženia na 6 mesiacov je, že cez prázdniny je menej 

detí v škôlke, vieme počas leta zriadiť jedáleň/výdajňu k 1.9.2023. 

p. Sárlos: že sa výdajňa zriadi v priebehu leta, teda k 1.9.2023 sa nedá dať do uznesenia nejakým 

spôsobom? rád by som sa vyhol tomu, že znovu budeme mať predložený materiál na predĺženie 

nájmu - odpoveď od p. Fulová: ak to nebude urobené, museli by sme zatvoriť škôlku, musí tam 

byť minimálne výdajňa. 

p. Némethová: od 1.9. tam zostanú iba 4 triedy škôlky, alebo sa to bude nejako navyšovať? 

odpoveď od p. Baumann: je to jedna z možností, podľa toho koľko bude prihlášok, 

predpokladáme ale že to nebude potrebné a mali by stačiť aktuálne kapacity.  

P. Némethová: bude s tým objektom v takom prípade riešený nejaký iný zámer? odpoveď od p. 

Fulová: pripravuje sa zmena zákona, kde budú mať nárok na škôlku deti od 2 rokov. V takom 

prípade budeme potrebovať priestory na navýšenie kapacít, prípadne jasle.  

 

Uznesenie: 

Komisia sociálna a bytová odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-

Petržalka schváliť Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte bývalej materskej školy 

Fedinova 7, Bratislava - Petržalka, ako prípad hodný osobitného zreteľa. P. Némethová sa pýtala 

aký je zámer s využitím priestorov po Vysnívanom domove.  

 

Hlasovanie: 

prítomní/é: 5,  Viera Némethová, Libuša Nicholson, Gabriela Fulová, Adam Sárlos, Zdenko 

Pék,  

za: 4   Viera Némethová, Libuša Nicholson, Gabriela Fulová, Zdenko Pék,  

proti:  0 

zdržal/a sa: 1 Adam Sárlos, 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 6: 

Rôzne 

Predsedníčka komisie navrhla diskusiu o termíne zasadania Komisie sociálnej a bytovej. 

 

A. Termín a čas stretnutí komisie 

Členovia komisie po diskusii o vhodných a možných termínoch navrhli termín konania 

zasadnutí komisie v utorky o 16:30. 

 

Hlasovanie: 

prítomní/é: 5,  Viera Némethová, Libuša Nicholson, Gabriela Fulová, Adam Sárlos, Zdenko 

Pék,  

za:  5   Viera Némethová, Libuša Nicholson, Gabriela Fulová, Adam Sárlos, Zdenko Pék,  

proti: 0 

zdržal/a sa: 0 
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B. Návrh na členov komisie poslancov 

p. Nicholson – si musí premyslieť 

p. Sárlos – nemá, premyslí si 

p. Némethová – dostala návrhy a zvážila ich a odporúča:  

P. Zuzana Milatová z Kaspianu, je aj osobnosť Petržalky za 2018 - predbežne 

súhlasili s návrhom – p. Pék, p. Sárlos, p. Nicholson 

P. Dana Reháková, riaditeľka DSS Most – predbežne súhlasili s návrhom p. 

Sárlos, p. Pék, 

p. Jitka Žatkuliaková za seniorov z Klubovne aktívnych seniorov - predbežne 

súhlasili s návrhom – p. Pék, p. Sárlos, p. Nicholson 

p. Miroslav Homola, stavbár, z Dozornej rady Bytového družstva a zástupca 

vlastníkov bytov - predbežne súhlasili s návrhom – p. Pék, p. Sárlos,  

  

P. Pék navrhol pani Martina Egriovú – zo spoločnosti Správca s.r.o. – predbežne súhlasili 

s touto návrhom –p. Sárlos, p. Némethová – p. Pék ju osloví.  

 

p. Nicholson navrhla niekoho za Krízové centrá, prípadne aj do spolupráce na úrovni 

konzultácií a odborného poradenstva. 

 

Ďalej členovia komisie hovorili o možných členov komisie-neposlancoch z organizácie  

Ulita na Kopčanoch a o niekom za organizácie pracujúce s ľuďmi bez domova.  

 

C. P. Pék navrhol, návštevu poslancov v Stredisku sociálnych služieb Petržalka 

a Denných centrách 

P. Némethová navrhla, že nemusí byť hneď v tomto zimnom období vzhľadom 

k bezpečnosti seniorov a možnej nákaze. 

Oddelenie sociálnych vecí preverí možnosť návštev poslancov v SSSP a v Denných 

centrách.  

 

D. Forma stretávania komisie – členovia komisie sa zhodli na možnosti hybridná formy 

zasadania komisie (ZOOM+prezenčne) – súhlas vyjadrili p. Pék, p. Nicholson, p. 

Némethová, p. Sárlos 

 

 

 

Začiatok rokovania Komisie: 15:05 h.,  

Ukončenie rokovania Komisie: 16:45 h. 

 

Zapísala: Marcela Zacharová,  

Bratislava 29.11. 2022                                                                         

 

 

Mgr.Viera Némethová, v.r. 

                                                                                  predsedníčka Komisie bytovej a sociálnej 


